



17. April 2024

*„Wer A sagt,
muss nicht B
sagen.
Er kann auch
erkennen, dass
A falsch war.“
B.B.*

English Enrichment Teaching Positions

Bertolt-Brecht-Gymnasium in Dresden is seeking part-time freelance teachers for the next academic year (2024/2025) to work in our extracurricular English Enrichment and International Baccalaureate (IB) Diploma Programs. All courses are conducted in English and taught once a week in block periods beginning at 13:30. Compensation is €100 for each 90-minute teaching period.

IB Grade 11

- Chemistry
- Mathematics (Analysis and Approaches)

English Enrichment

- Grade 10 in Physics and Biology
- Grades 7-9 in various subjects elected by the teacher

Requirements are a Bachelor's Degree or 1. Staatsexamen and excellent English skills in the subject area. Qualification in education is not required. For additional information, please see our website:

<https://bebe-dresden.de/en/international/ib.html>.

Share your knowledge with our terrific students! For more information, please contact:

Ms. Laura Protector
IB Coordinator
ib@bebe-dresden.de

Mr. Marcello Meschke,
Head of School
schulleiter@bebe-dresden.de

Freiberufliche Lehrerstellen

Das Bertolt-Brecht-Gymnasium in Dresden sucht für das kommende Schuljahr (2024/2025) freiberufliche Lehrkräfte in Teilzeit für unsere außerschulischen Programme English Enrichment und International Baccalaureate (IB) Diploma Programs. Alle Kurse werden in englischer Sprache abgehalten und einmal wöchentlich in Blockzeiten unterrichtet, die um 13:30 Uhr beginnen. Die Vergütung beträgt 100 € für jede 90-minütige Unterrichtsstunde.

IB Klasse 11

- Chemie
- Mathematik (Analysis and Approaches)

Bertolt-Brecht-Gymnasium

IB World School | CertiLingua®-Schule | Klimaschule Sachsen



*„Wer A sagt,
muss nicht B
sagen.
Er kann auch
erkennen, dass
A falsch war.“
B.B.*

Englisch (Enrichment)

- Klasse 10 in Physik und Biologie
- Klassen 7-9 in verschiedenen Fächern nach Wahl des Lehrers

Voraussetzungen sind ein Bachelor-Abschluss oder 1. Staatsexamen und sehr gute Englischkenntnisse in dem jeweiligen Fachgebiet. Eine pädagogische Qualifikation ist nicht erforderlich. Weitere Informationen finden Sie auf unserer Website:

<https://bebe-dresden.de/de/international/ib.html>.

Teilen Sie Ihr Wissen mit unserem großartigen Schülerinnen und Schülern! Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an:

Ms. Laura Protextor
IB Coordinator
ib@bebe-dresden.de

Mr. Marcello Meschke,
Head of School
schulleiter@bebe-dresden.de